
Föreningsärende 
Föreningen Örebro läns Taxeringsnämndsordförande 

höll sitt ordinarie årsmöte måndagen den 10 mars 1975 på Rikssalen i Örebro 
slott under god tillslutning av medlemmar. 

Årsmötet öppnades av föreningens ordförande, kamreraren Nils Larsson, Stri
berg, vilken även utsågs att leda dagens förhandlingar. 

Sedan styrelse- och revisionsberättelser föredragits och styrelsen beviljats an
svarsfrihet för det gångna årets förvaltning, förrättades följande val. 

Till föreningens ordförande för det nya verksamhetsåret valdes enhälligt 
byråassistenten Lennart Carlsson, Örebro, sedan kamreraren Nils Larsson, Stri
berg, av åldersskäl avböjt återval. Till övriga styrelseledamöter utsågs lantbru
karen Erik Jansson, Odensbacken, häradsskrivaren Uno Danielsson, Örebro, 
och bokhållaren Per Anders Sandren, Dyltabruk, samtliga omvalda, samt ny
valdes kronojägaren Herbert Löfstrand, Finnerödja. 

Till styrelsesuppleanter omvaldes fru Gunvor Olsson, Örebro, samt nyvaldes 
driftschefen Göte Ekshagen, Laxå. 

Till revisorer omvaldes 1 :e byråsekreteraren Erik Andersson, Örebro, och 
1 :e byråsekreteraren Anders Borgstedt, Örebro, och till revisorssuppleant om
valdes 1 :e fögderisekreteraren Leif Lindström, Örebro. 

Föreningens tack till den avgående ordföranden, kamreraren Nils Larsson, 
för mångårigt och förtjänstfullt arbete inom föreningen framfördes av härads
skrivaren Uno Danielsson. Som ett synligt bevis på uppskattning överlämnades 
därvid en blomsterbukett till herr Larsson. 

Efter årsmötet konstituerade sig styrelsen och utsåg till vice ordförande lant
brukaren Erik Jansson, Odens backen, och till sekreterare och kassör härads
skrivaren Uno Danielsson, Örebro. 

Efter årsmötesförhandlingarna höll 1 :e länsassessorn Birger Wennberg ett 
anförande om länsskatterätten. Taxeringsintendenten C. H. Hillerbrand redo
gjorde därefter för rättsläget beträffande avdrag för fördyrade levnadskostna
der m. m. Slutligen lämnade organisationsdirektören i statskontoret, Bengt-Åke 
Printz, en presentation av riksskatteverkets och statskontorets utredning Ratio
nalisering av skatteadministrationen. 

Årsmötet avslutades med en frågepanel, där länsrådet Erik Nilsson, taxerings
direktören Nils-Erik Berglund och taxeringsintendenten C. H. Hillerbrand be
svarade skriftliga och muntliga frågor rörande olika taxeringsproblem. 

Efter årsmötet intogs gemensam middag på Stora Hotellet. Som föreningens 
gäster hade inbjudits länsrådet Erik Nilsson, taxeringsdirektören Nils-Erik Berg
lund och föredragshållarna. 
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